
Juulis jätkas juhatus iganädalaseid kohtumisi. Ühelt poolt jätkati kiirete ja pakiliste asjade 

lahendamist, teiselt poolt leiti aega, et planeerida ka Eesti Maleliidu pikem tegevuskava.  

Kõige olulisemaks võib lugeda olümpiakoondise komplekteerimist. Lähtusime eesmärgist, et Eesti 

saaks võimalikult tugeva koondise. Triin Narva taandas ennast aruteludest huvide konflikti tõttu. 

Tulemusest saab lugeda EML kodulehel. 

Kohtuti nõukoguga ja EML President Ken Koort hakkas vedama põhikirja muudatust, toimus ka 

kohtumine kõigi huvilistega, kus president tutvustas põhikirja muudatusettepanekuid. Eeldatavalt 

toimub lähikuudel seoses sellega uus üldkoosolek, kus põhikirja muudatused pannakse hääletusele. 

Kõikidel liikmetel on võimalus ka eelnevalt esitada oma täiendusi ja ettepanekuid. 

Juuli keskel kohtus juhatus ka laiema huviliste ringiga, et arutada Eesti Maleliidu järgneva paari aasta 

tegevuskava ja prioriteete. Tehti ajurünnak ja koguti mõtteid. Jätkame laiema ja pikema plaani 

kujundamist ja üritame seada täpsemat fookust ja saavutada eesmärke. Arutati ja loodi ka 

sotsiaalmeediastrateegia nähtavuse suurendamiseks. 

President Ken Koort ja juhatus kohtusid ka Emil Sutovskyga. Ken Koort andis suusõnaliselt teada, et 

sügisel toimub Balti tsooniturniir. Juhatus pöördus presidendi poole palvega saada lisainfot. 

Viisime läbi duubelsimultaani Tallinna Raekoja platsis. Täname läbiviijaid ja osalejaid, pildid siin. 

Rahvusvahelise malepäeva puhul anti intervjuu venekeelsele kanalile 7, intervjuud näeb alates 10:55 

siit. 

Kiiremate ja pakilisemate asjade osas võib esile tuua dopingu kasutamise leviku uuringu arutamine, 

otsustati, et kontaktisikuks jääb Tarmo Tuul. EML tasub delegatsioonijuhtide FIDE treenerilitsentsid. 

Arutati mitmete noorte turniiride (EM, MM) lähetusi, delegatsioonijuhte, lennupileteid jms praktilisi 

küsimusi. Tegeleti koolide võistkondliku MM lähetusega Kasahstanis, kus tänu FIDE ja Narva linna 

toetustele õnnestub ka Eesti koole esindama saata Narva Keelelütseum võistkond, lisainfo siit.  

Otsustati ära delegatsioonijuhid erinevate lähetustele. Leiti Kohtla-Järvel toimuvatele Eesti MV 

auhinnafond. Arutati ka kuidas oleks parem vormistada lähetuste aruandeid ja dokumente.  

Edasivaatavalt on oluline ära mainida et Läti-Leedu-Eesti alaliitude kohtumine toimub augustis Riias, 

Eestit esindab Triin Narva. Asub ka mainida, et Narvas toimuvate Eesti noorte võistkondlike MV 

juhendisse viidi sisse formaadi muudatus. Nimelt kuna võitja võidakse otsustada järelmatši teel, 

lühendati ajakontrolli 1h+30le.  

Jätkasime ka kulude- ja tulude poolega. Eesti MV välkmales olid rekordosalejate arvuga, mis 

suurendas ühekordselt ka EML sissetulekuid osalustasude näol. Kulude kärpimiseks otsustasime 

loobuda osadest ruumidest Tallinna Malemajas. 

 

Lugupidamisega, 

EML juhatuse liikmed 

Villu Otsman, Triin Narva, Nikolai Kunitsõn 

http://www.maleliit.ee/et/uudised/15-eesti/6110-maleolympia-koondise-komplekteerimise-info.html
https://www.facebook.com/media/set/?vanity=maleliit&set=a.682794177217775
https://rus.postimees.ee/7818543/novosti-v-7-za-20-iyulya-protesty-protiv-avtonaloga-otstupil-li-krizis-i-na-chto-nadeyutsya-otelery-v-mezhdunarodnyy-den-shahmat-uznaem-kto-smozhet-stat-uspeshnym-grossmeysterom?fbclid=IwAR3UL4q8ztyQ4hUW4IHRtund85xJm6ACTbfBzutXVgJgt6Yfu_c7L3LW9Yc
https://www.facebook.com/maleliit/posts/pfbid048hb1QjLoXozaHhHsWr2BT7CXN9Da91xQmSTESSHU3qakD1XbMSoh3hBNkRrwVbjl

